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PS 12/20 Godkjenning av innkalling 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 

Vedtak 
 
Innkallingen enstemmig godkjent. 
 

PS 13/20 Godkjenning av saksliste 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 

Vedtak 
 
Protokoll fra forrige møte enstemmig godkjent. 
 
 

PS 14/20 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 



 

Vedtak 
 
Protokoll fra forrige møte enstemmig godkjent. 
 
 

PS 15/20 Oppdeling av felles SU 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  

Rådmannens innstilling 
Barnehage og skole får hver sitt SU.  
 
Som politisk representant i SU for barnehagen velges:________________.  
 
_______________ velges som personlig vararepresentant. 
 
 
 
Som politisk representant i SU for skolen velges:________________.  
 
_______________ velges som personlig vararepresentant. 
 
 
Behandling 
 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt 
 

Vedtak 
Barnehage og skole får hvert sitt SU. 
 
Som politisk representant i SU for barnehagen velges: Malin Arnesen og Jan Christian 
Magnussen velges som personlig vararepresentant. 
 
Som politisk representant i SU for skolen velges Camilla Glimsdal og Gunhild Svebestad 
Toverud velges som personlig vararepresentant. 
 
 
 

PS 16/20 Plassering av Aremark aktivitetspark/Tufteparken 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  

Rådmannens innstilling 
Aremark aktivitetspark/Tufteparken bygges på skolen. 
 
 



Behandling 
 
Rådmannens innstilling fikk ingen stemmer. 
 
Per Ivar Thomasrud (SP) fremmet følgende forslag: 
 
Levekårsutvalget ber Rådmann kontakte Aremark IF med forespørsel om de har mulighet til å 
overta Tufteparken, og ansvaret med å montere denne. 
 
Per Ivar Thomasrud sitt forslag enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
Levekårsutvalget ber Rådmann kontakte Aremark IF med forespørsel om de har mulighet til å 
overta Tufteparken, og ansvaret med å montere denne. 
 
 
 

PS 17/20 Opprette 17. mai komite 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 

Rådmannens innstilling 
Det opprettes en 17.mai-komite som beskrevet i vurderingen i saksfremlegget. 
 
Fra formannskapet velges:_______________________ som medlem og leder av komiteen. 
 
I anledning Coronapandemien vil årets 17.mai bli annerledes enn tidligere år. Rådmannen mener 
derfor at det bør tillegges årets 17.mai komite å se på hvordan årets 17.mai kan arrangeres med 
verdighet uten at store folkemengder møtes tett på hverandre. Det bør derfor i år ikke arrangeres 
borgertog eller aktiviteter på skolen. Det bør likevel kunne gjennomføres enkelte markeringer, 
med taler osv, rundt minnesmerker, flaggheis osv. Feiringen gjennomføres etter FHI’s 
retningslinjer for trygge arrangementer.  
 
 
Behandling 
 
Per Ivar Thomasrud (SP) fremmet forslag om Ordfører Håkon Tolsby som medlem og leder av 
komiteen. 
 
Rådmannens innstilling og Per Ivar Thomasruds forslag enstemmig vedtatt. 
 
Det opprettes en 17.mai-komite som beskrevet i vurderingen over. 
 

Vedtak 
Fra formannskapet velges: Ordfører Håkon Tolsby som medlem og leder av komiteen. 
 



I anledning Coronapandemien vil årets 17.mai bli annerledes enn tidligere år. Rådmannen mener 
derfor at det bør tillegges årets 17.mai komite å se på hvordan årets 17.mai kan arrangeres med 
verdighet uten at store folkemengder møtes tett på hverandre. Det bør derfor i år ikke arrangeres 
borgertog eller aktiviteter på skolen. Det bør likevel kunne gjennomføres enkelte markeringer, 
med taler osv, rundt minnesmerker, flaggheis osv. Feiringen gjennomføres etter FHI’s 
retningslinjer for trygge arrangementer. 
 
 
 

PS 18/20 Orientering om søknad midler til fritidskort 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  

Rådmannens innstilling 
 
Saken tas til orientering 
 
 
Behandling 
 
Virksomhetsleder barnehage og kultur, Ragnfrid Næss, informerte om at det etter innkallingen 
var sendt ut er kommet svar på søknaden.  
Søknaden om tilskudd til forsøk med fritidskort 2020/21 er avslått på grunnlag av begrensede 
midler og at direktoratet har satt sammen et utvalg av kommuner som er i samsvar med 
prioriteringene i utlysningen. 
 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
 
Saken tas til orientering. 
 
 

PS 19/20 Orienteringer 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 
Virksomhetsleder helse, Christian Gundersen, orienterte om situasjonen rundt Covid-19 på 
sykehjemmet. 
 
Virksomhetsleder skole, Frode Gabrielsen, orienterte om situasjonen rundt gjennomåpningen av 
skolen etter stenging pga Covid-19. 
 
Virksomhetsleder barnehage og kultur, Ragnfrid Næss, orienterte om situasjonen rundt 
gjennomåpningen av barnehagen etter stenging pga Covid-19. 
 
Virksomhetsleder barnehage og kultur, Ragnfrid Næss, orienterte om barnehageutbyggingen. 
 



 
 
 

PS 20/20 Referatsaker 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 
Det var ingen referatsaker. 
 
 

PS 21/20 Forespørsler 

Behandling i Levekårsutvalget - 22.04.2020  
 
Det var ingen forespørsler. 
 
 


